
 

Aanvullende mondelinge vragen GroenLinks  
voor het Vragenuur PS 2 oktober 2023 
naar aanleiding van het verlenen van een natuurvergunning aan Schiphol 
 
 
Op dinsdag 26 september werd via diverse media bekend dat demissionair Minister Christianne 
van de Wal van Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit Schiphol alsnog een natuurvergunning 
heeft verleend. Dit ondanks de controversieel verklaring van de afdoening van een motie waarin 
wordt gesteld dat deze vergunning niet verleend mag worden zolang de luchtvaart niet kan 
garanderen dat ze een evenredige bijdrage kan leveren aan het oplossen van de huidige 
stikstofproblematiek. 
 
Op de Provinciale Statenvergadering 19 december 2022 hebben de Staten een actualiteitendebat 
gevoerd over de uitkoop van verschillende agrariërs door Schiphol in Noord-Holland. Daar hebben 
verschillende partijen in de Staten aangegeven de uitkoop door Schiphol als ongewenst te 
beschouwen; voor de gebiedsprocessen, het vertrouwen daarin en de inzet van stikstof voor 
urgente opgaven in Noord-Holland. 
 
Naar aanleiding van de uitgifte van deze vergunning en het voorafgaande debat heeft de fractie 
van GroenLinks de volgende vragen voor de gedeputeerde. 
 
Vragen: 
 

1. Is GS net als GL van mening dat het verlenen van een natuurvergunning aan Schiphol een 
slecht signaal afgeeft richting kleinere ondernemingen, waaronder PAS-melders, die nog 
steeds in onzekerheid verkeren rondom hun natuurvergunning?  

 
2. In aanvulling op hierboven. Is GS het met GL eens dat het verlenen van deze 

natuurvergunning daarmee afdoet aan de inzet van de Provincie op de gebiedsprocessen, 
het vertrouwen daarin en, voorvloeiend hieruit, de inzet van stikstof voor urgente 
opgaven in Noord-Holland? 
 

3. In aanvulling op hierboven. Is GS het met GL eens dat het verlenen van deze 
natuurvergunning zorgt voor een negatief precedent en wildwestpraktijken, waarbij 
vermogende bedrijven makkelijk de stikstofrechten kunnen aankopen, terwijl kleinere 
ondernemers in onzekerheid blijven verkeren? 
 

4. Was GS, al dan niet vanuit zijn rol als voorzitter van de BRS, bekend met deze intentie van 
de minister om de natuurvergunning te verlenen? 
 

a. Zo ja, is de BRS of GS als voorzitter daarvan om advies gevraagd door de minister? 
 

5. Heeft GS inmiddels contact gezocht met minister Van der Wal hierover en wat was de 
insteek van het gesprek? 

 
 

Namens de fractie van GroenLinks Noord-Holland,  
Walter Freeman en Nicole van der Waart 




